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Geacht raadslid, 

U heeft ons college op grond van artikel 50 van het Reglement van Orde 

schriftelijke vragen gesteld inzake melding van klachten rondom geurhinder en 

het Schone Lucht Akkoord. 

In deze brief geven wij u antwoord op de door u gestelde vragen. 

Vraag 1: 

Deelt u onze mening dat het lastig is voor inwoners om een melding te doen 

omtrent geurhinder? (geur en houtrookoverlast) 

Antwoord: 

Nee. Bewoners kunnen ons of de Omgevingsdienst Groningen (ODG) op 

meerdere manieren bereiken en een melding doen. Dit kan zowel per mail, Fixi 

of telefonisch. 

Vraag 2: 

Bent u op de hoogte van het gebruik van de Hinderapp? 

Antwoord: 1a. 

Vraag 3: 

Is de gemeente Stadskanaal voornemens om zich hier ook bij aan te sluiten? Zo 

nee, waarom niet? 

Antwoord: 

Nee. Het systeem biedt onvoldoende extra mogelijkheden om 

klachten/geurhinder te melden in aanvulling op de al bestaande mogelijkheden 

gelet op de omstandigheden in onze gemeente. 

Wij hebben hier vorig jaar een afweging in gemaakt. 
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De burger is ons inziens niet gebaat met 3 of meer verschillende kanalen of 

apps waarop men meldingen kan indienen. 

Daarnaast is de Hinderapp in eerste instantie ontwikkeld vanuit de specifieke 

problematiek en situatie van twee gemeenten en annex daaraan de provincie; 

omdat specifiek in die gemeenten/gebieden veel en vaak stankoverlast werd 

ervaren. Dit vanwege de ligging van o.a. bepaalde bedrijven en industrie. 

Dit speelt niet in onze gemeente (situatie vergister Stadskanaal uitgezonderd) 

en daarmee vervalt in zoverre dan ook nut en noodzaak van (nog) een 

specifieke app of kanaal voor dit soort meldingen. 

Vraag 4: 

Is de gemeente voornemens zich aan te sluiten bij het Schone Lucht Akkoord? 

Antwoord:  Nee. 

Vraag 5: 

Zo nee, wat is daarvan de reden? 

Antwoord: 

1. De luchtkwaliteit in Noord-Nederland is in het algemeen beter vanwege 

de specifieke kenmerken van ons gebied. 

2. Daarmee is de noodzaak om hier actief op te sturen of beleid te 

ontwikkelen niet direct aanwezig, in vergelijking tot bijvoorbeeld de 

Randstad. 

3. Het ondertekenen of aansluiten bij het SLA, betekent o.a. ook dat wij 

actief moeten gaan handelen en optreden bij overlast van houtrook. Dit 

vraagt dan ook extra inzet en capaciteit om te kunnen optreden. 

4. Op dit moment zijn we bezig met het traject van de Omgevingsvisie. 

Momenteel wordt daarvoor een Omgevings Effect Rapportage opgesteld. 

Onderdeel daarvan is een 'foto' van de leefomgeving. 

Bij diverse onderwerpen wordt gekeken naar de huidige situatie en de 

effecten van het huidige beleid. Op basis van deze foto zou kunnen blijken 

of aanvullende kaders -zoals luchtkwaliteit of specifieke zaken omtrent 

rookoverlast/het melden daarvan- gesteld dienen te worden in het licht 

van de Omgevingsvisie. 

Alles overwegende, is het ons inziens nu dan ook niet nodig aansluiting te 

zoeken bij de Hinderapp dan wel het SLA te ondertekenen. 
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